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Abstract (en)
[origin: CN107961472A] The invention relates to a muffled extinguishing nozzle assembly for a building-installed extinguishing device, which has
at least one extinguishing nozzle for discharging an extinguishing agent and asilencer for the respective extinguishing nozzle. The respective
extinguishing nozzle has at least one outflow opening with a geometry that is at most 3 mm in at least one extending part perpendicular to the
propagation direction. The respective silencer has a frequency selective silencing layer which is arranged such that an extinguishing agent jet
emerging from the respective outflow opening impinges on the silencing layer in the propagation direction. The latter has a sound absorption
coefficient rising from a sound frequency of 125 Hz and is preferably melamine resin foam. Furthermore, the invention relates to a use of the
frequency selective silencing layer for attachment to the extinguishing nozzle of the building-installed inert gas extinguishing device to reduce the
noise level during an extinguishing process.

Abstract (de)
Es wird eine schallgedämpfte Löschdüsenanordnung (1) für eine gebäudeinstallierte Löschanlage angegeben, welche zumindest eine Löschdüse
(11) zur Ausströmung eines Löschmittels sowie einen Schalldämpfer (2) für die jeweilige Löschdüse aufweist. Die jeweilige Löschdüse weist
wenigstens eine Ausströmöffnung (12) mit einer Geometrie auf, die in wenigstens einer Ausdehnung senkrecht zur Ausbreitungsrichtung maximal 3
mm beträgt. Der jeweilige Schalldämpfer weist eine frequenzselektive Schalldämpfschicht (22) auf, welche derart angeordnet ist, dass ein aus der
jeweiligen Ausströmöffnung austretender Löschmittelstrahl in Ausbreitungsrichtung (SA) auf die Schalldämpfschicht auftrifft. Letztere weist einen ab
einer Schallfrequenz (f) von 125 Hz ansteigenden Schallabsorptionsgrad (±) auf und ist vorzugsweise ein Melaminharzschaum. Weiterhin betrifft die
Erfindung eine Verwendung einer frequenzselektiven Schalldämpfschicht zur Anbringung an einer Löschdüse einer gebäudeinstallierten Inertgas-
Löschanlage zur Reduktion des Lärmpegels (L pk ) während eines Löschvorgangs.
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